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1. Økonomi 
Henrik har inden mødet fremsendt balance pr 31-05-2023 med tilhørende kommentarer 

 

El-aftale er ændret fra kvartals-el til variabel pris. Dette er dog først sket efter at vi er kommet ind i den varme 
sæson hvor forbruget er ret lavt, så det flytter ikke så meget her og nu. 

 

Økonomien godkendt med Henriks kommentarer. Vi skal forsat være obs på vores likviditet i den kommende 
periode. 

2. Nyt fra Kim 
Familie aktivitetsdage torsdage i uge 26 og 27 fra 17-19. 

Fodboldskole i uge 26 

God arbejdsdag den 3. juni hvor vi fik lavet det vi skulle. 
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3. Status på padel 
Græstæppe er skiftet. Banen er dog ikke helt i orden. Vi betaler efter aftale 2/3 af regningen nu og holder 1/3 
tilbage indtil tæppet er i orden. 

Padelskole man-ons i uge 26 med 12 deltagere (=udsolgt) 

 

Maj måned: 188 bookninger alt incl 

Juni måned: ser ud til at lande nogenlunde samme sted 

 

Der konstateret rust flere steder i hegnet på banerne. Vi har åbnet dialog med VAJS om sagen og har også 
haft kontakt med den svenske agent/importør (Padel Total). 

 

Medlemsskaber til padel oprettet i Matchi. 

 

Vi mangler forsat at få monteret låsene til padelbanerne. 

 

Vi har fået 15.000 fra åben-skole-puljen til padelaktiviteter i henhold til vores ansøgning. 

4. Orientering om halfordeling til næste sæson 
Halfordelingen er landet 97% Der er lidt usikkerhed omkring bl.a. tidsvindue for TRX (afhænger af hvornår 
de aktive er interesserede) og hvordan aktivitetsniveauet bliver i badminton ungdom. 

5. Opfølgning på to-do-listen 
To-do-listen løbet igennem og opdateret. 

6. Eventuelt 
Der skal gang i et festudvalg til første lørdag i oktober. 

7. Godkendelse af referat 
Godkendt. 


